
Protokoll -sektionens styrelse
27 maj 2016

Protokoll från styrelsemöte F17–VT16
Styrelserummet, kl. 12.15 onsdagen 25 maj 2016

§ 1 O.F.M.Ö.

Ordförande Joost Kranenborg förklarade mötet öppnat.

§ 2 Närvaro

Joost Kranenborg
Erik Andersson
Josefine Rost
Ivar Vänglund
Victor Lantz
David Wessman

Lukas Wendt fr.o.m. §8
Sofia Leonardsson
Felix Agner
Niklas Lundström
Sofie Hellmark
Rasmus Stålberg fr.o.m. §6

Karl Tengelin
Lovisa Svensson
Linus Blomgren
Elin Gustafsson
Björn Sanders
Micaela Bortas

§ 3 Adjungeringar

Alla som skrivit upp sig på närvarolistan samt som inte var ständigt adjungerade eller styrelse-
ledamöter adjungerades.

§ 4 Val av justerare

Vice ordförande Erik Andersson utsågs att, jämte ordförande Joost Kranenborg, justera proto-
kollet.

§ 5 Godkännande av dagordning

Mötet beslutade

att stryka §16 – Sponsring under nollningen

att godkänna dagordningen med ovanstående ändring.

§ 6 Meddelanden

Kårkontakt Micaela Bortas meddelade att kåren delade ut tentafrukost på morgnarna i inläs-
ningsveckan. Hon meddelade också att det skulle vara pub samma dag, att det skulle vara
styrelsemöte på kvällen, att det skulle vara en ET-slasque efter tentaveckan samt att kåren hade
med sig tårta till mötet.

Sexmästare Sofia Leonardsson meddelade att sexet med anledning av ombyggnaden skulle börja
flytta sina saker på fredagen och gärna ville ha hjälp med detta.

Ordförande Joost Kranenborg meddelade att han efter mötet med huset och byggföretaget fått
reda på att sektionen skulle få tillgång till källaren efter klockan halv fem på kvällarna fram till
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7 på morgonen.

Kassör Ivar Vänglund uppmanade alla att lämna in kvitton som skulle bokföras.

§ 7 Per capsulam-beslut angående äskning för vårskål

Ordförande Joost Kranenborg meddelade att ett per capsulam-beslut tagits av styrelsen. Föl-
jande meddelade hade skickats ut till alla styrelseledamöter.

Hej,
Medaljkommitén skulle vilja skåla in våren på tisdag lunch. För detta tänkte de
bjuda sektionsmedlemmar på alkoholfritt bubbel i plastglas. Eftersom vi inte har
något styrelsemöte innan och medaljkommitén inte har en budget för detta föreslår
jag att vi belastar styrelsen disponibelt. Totala kostnaden uppskattades till ungefär
200 kr men jag föreslår att äska upp till 300.
Förslag: Jag föreslår att avsätta upp till 300 kronor ur styrelsen disponibelt för plast-
glas och alkoholfritt bubbel. Detta för ett evenemang av medaljkommitén.
Svara gärna med Bifall om du håller med eller Avslag om du inte håller med. Jag
skulle gärna ha in svar senast lördag 12.00.

Inkomna svar listas nedan.

• Felix: Bifall

• Ivar: Bifall!

• Niklas: Bifall

• Alexandra: Jag bifaller

• David: Bifall

• Lukas: go for lunch! (bifall)

Dessa tillsammans med Kranenborgs bifall blev sju bifall för äskningen.

Styrelsen beslutade

att stadfästa per capsulam-beslutet.

§ 8 Jubileumsbudget

Jubeldespot Linus Blomgren föredrog de preliminära budgetförslagen som finns bifogade till
protokollet samt meddelade att den troligtvis kommer förändras under hösten med att han
skulle hålla kontakt med styrelsen. Styrelsen beslutade

att godkänna det preliminära budgetförslaget för jubiléet.

§ 9 Tillsättande av arbetsgrupp för budgetstruktur

Kassör Ivar Vänglund meddelade att han ville tilsätta en arbetsgrupp för utredning av sektionens
budgetformat, om det vore mer lämpligt med en rambudget samt jämföra med andra sektioners
budgetstrukturer.
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Styrelsen beslutade

att tillsätta arbetsgruppen Budgetstruktur bestående av Ivar Vänglund, Axel Leander,
Maria Gunnarsson och Joost Kranenborg

att välja Ivar Vänglund till sammankallande för arbetsgruppen

att sätta redovisningsdatum till F6–HT16.

§ 10 Kårkalender

Överfös Felix Agner meddelade att frågan om en gemensam webbsida med en kårtäckande ka-
lender kommit upp på ett ØPK-möte. Styrelsen diskuterade hur en sådan kalender skule gå att
integrera med sektionens struktur gällande webbplats och kalender, samt om detta var något
de ville implementera redan till nollningen. Styrelsen var generellt positiva till initiativet men
kände inte att det skulle kunna användas redan till hösten och bestämde att låta prylmästeriet
och sanningsministeriet ytterliggare undersöka möjligheten.

§ 11 Arbetsgruppsrapporter och redovisningar

Tillsatt Arbetsgrupp Sammankallande Redovisning
F02–HT13 Café/Hilbertrumskorridoren Johan Andersson F01–HT16
F13–VT15 Byggandet av portabel boombox Petter Karlow Herzog F05–HT16
F01–HT15 Arbetsgrupp för nya SK Linus Blomgren F05–HT16
F12–VT16 Tack och arbetskostnader Joost Kranenborg F17–VT16
F13–VT16 Caféets ekonomi Sofie Hellmark F06–HT16

Tack och arbetskostnader: Joost Kranenborg meddelade att arbetsgruppen samlat relevanta
kostnader för jämförelse samt dragit slutsatsen att vissa utskott fick mer pengar för tack och
arbetskläder och dylikt. De skulle fortsätta arbetet med att sätta upp riktilinjer för ett nytt
system för hur sektionen tackar sina funktionärer. Han meddelade också att arbetsgruppen
tyckte det var viktigt att alla funktionärer känner sig uppskattade.

Styrelsen beslutade

att flytta redovisningsdatum till F04–HT16.

§ 12 Övrigt

Cafémästare Lukas Wendt meddelade att FTF skulle fylla 50 år och att han blivit tillfrågad om
sektionen var intresserad av att delta. Wendt meddelade också att det var det sista styrelsemötet
för honom och de andra styrelseledamöterna som skulle gå av till sommaren, och ville därför
tacka för tiden i styrelsen.

Kassör Ivar Vänglund undrade hur det blev med kårens slushiemaskin.

§ 13 Nästa möte

Nästa möte sattes till onsdagen den 31 augusti klockan 12.15 i styrelserummet.
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§ 14 O.F.M.A.

Ordförande Joost Kranenborg förklarade mötet avslutat.

I sektionsstyrelsens tjänst,

Joost Kranenborg
Ordförande

Josefine Rost
Sekreterare

Erik Andersson
Justerare



F-Jubileum 2016

Intäkter 2016

Pubkväll 10000

Balförberedelsekväll 0

Cocktailkväll 10000

Bal 475000

Spons 2000

Bidrag Sektionen 50000

Summa Intäkter 2016

Totalt 547000

Utgifter 2016

Hälsodag 1000

Pubkväll 12000
Balförberedelsekväll 2000

Cocktailkväll 14000

Bal 500000

Tryck 1000

Övrigt 5000

Tack 10000

Summa Utgifter 2016

Totalt 545000

Totalt 2000



Jubileumsbal

Kontonr. Namn Antal Summa Förslag 2015

Försäljning dryck/bar
Dryckespaket 450 x   110 kr =   49,500 kr
snaps 600 x   30 kr =   18,000 kr
Försäljning dryck/bar   17,000 kr
Summa   84,500 kr

Arrangemang intäkter
Balbiljetter studenter 340 x   700 kr =   238,000 kr
Balbiljetter alumner 100 x   900 kr =   90,000 kr
Eftersläppsbiljetter 200 x   100 kr =   20,000 kr
Sexa 350 x   100 kr =   35,000 kr 0
Summa   383,000 kr

Försäljning mat
Barmat 150 x   50 kr =   7,500 kr
Summa   7,500 kr

Summa intäkter   475,000 kr

Kostnad systemvaror
Fördrink 450 x 15 kr =   6,750 kr
Förrättsdryck 450 x 25 kr =   11,250 kr
Huvudrättsdryck 450 x 50 kr =   22,500 kr
Snaps 450 x 20 kr =   9,000 kr
Alkohol Sexa 350 x 20 kr =   7,000 kr
Summa   56,500 kr

Kostnad varm mat
Sittning 450 x 500 kr =   225,000 kr
Sexa mat 350 x 20 kr =   7,000 kr 0.000
Kaffe/Te 350 x 12 kr =   4,200 kr
Summa   236,200 kr

Arrangemang kostnader
  10,000 kr

Underhållning middag   20,000 kr
Underhållning eftersläpp   5,000 kr
Teknik   8,000 kr
DJ   500 kr
AF-service   1,000 kr
Vakter   - kr
Summa   44,500 kr

  60,000 kr
Summa   60,000 kr

Förbrukningsmateriel
  10,000 kr

Diverse   2,000 kr
Summa   12,000 kr

Alkoholtillstånd   2,000 kr
Summa   2,000 kr

Övrigt sex   8,000 kr
Serveringspersonal   - kr
Summa   8,000 kr

Summa kostnader   419,200 kr

Resultat   55,800 kr

Övriga eftersläppskostnader

Hyreskostnader (tillfälliga hyror)
Hyra AF borgen, hela borgen

Bordsdekoration/mög som ser fint ut

Tillsyningsavgifter myndigheter

Arvoden/ersättningar övriga


